
Vetlanda-Bäckseda kommundelsråd 8/11, 2021, 18-19.00 

Närvarande: Harrieth Andersson(KD), Fredrik Johansson(M), Sven-Åke 
Karlsson(S), Anita Gunnar(C) och Lars-Inge Lundgren(VF). 

Hemma hos Fredrik. 

Mötet öppnades av ordförande Sven-Åke. 

Sekreterare: Anita 

Justerare: Lars-Inge. 

Föregående mötesprotokoll upplästes och lades till handlingarna. 

Svar på vårt påpekande till Tekniska Nämnden angående trafiksituationen vid 
Hydro Arena upplästes. 

Vid avfarten från Västerleden mot Östanåvägen bör anläggas en 
körfåltsmarkering för att underlätta trafikströmmen. 

Siktförhållande i stan: Borgmästargatan ut på Storgatan och Cooparkeringen ut 
på Bangårdsgatan bör ses över. 

Angående digitala infartsskyltar: Viktigt med diskreta färger och "rätt" 
ljus-sätin1ng får att inte ta får mycket uppmärksamhet från-trafikantemå . . - -· - · 

En stad av Vetlandas storlek bör ha ett fungerande stadshotell för turister, 
företagsrepresentation m m 

Många intresseområden t.ex idrotten m.m. stöds aktivt av Vetlanda kommun. Vi 
föreslår någon aktiv åtgärd för alla som sysslar med A-traktorer/EP A-traktorer. 

Nästa sammanträde hos Anita 14/2-22 kl 18.00. 

Ordf :Sven-Åke Karlsson Sekr: Anita Gunnar 
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Just: Lars-Inge Luneben 
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